
بانكبیمه
وزیر امور اقتصادی و دارایی خبر داد:

پایش عملکرد دستگا ه های اجرایی بر مبنای اقتصاد مقاومتی

وزیر ارتباطات وفناوری اطلاعات:

مشکل تلفن بی سیم  روستاها را حل می کنیم

وزیر امور اقتصادی و دارایی از ارزیابی عملکرد 
کمّی  شاخص های  مبنای  بر  اجرایی  دستگاه های 

اقتصاد مقاومتی در سال جاری خبر داد.
علی طیب نیا طی سخنانی در همایش تبیین 
مجموعه های  در  مقاومتی  اقتصاد  عملی  الگوهای 
اقتصادی بنیاد شهید و امور ایثارگران اظهار داشت: 
بندهای  از  کدام  هیچ  می گویم  قاطعیت  به  من 
اقتصاد مقاومتی نیست که مورد قبول کارشناسان 
و تحلیل گران اقتصادی کشور نباشد و همه صاحب 
نظران و مسئولان، به این سیاست ها که از سوی 
مجمع تشخیص مصلحت نظام نیز مورد تایید قرار 

گرفته است، ایمان راسخ دارند.
های  سیاست  اصلی  هدف  گفت:  طیب نیا 
ساختاری  های  ضعف  با  مقابله  مقاومتی،  اقتصاد 
است  رشد  نرخ  نوسانات  جمله  از  کشور  اقتصاد 
که خود برآمده از وابستگی بودجه های دولتی به 
درآمد نفتی و پایین بودن نرخ بهره وری  در کشور 
است و مورد تاکید مقام معظم رهبری نیز قرار دارد.
وی گفت: در سی و چند سال گذشته، میانگین 
نرخ رشد اقتصادی ما، آن هم با نوسانات بسیار، )از 
تا برخی ضرایب منفی( معادل  بالای هفت درصد 
3.2 درصد و طی 10 سال اخیر زیر سه درصد بوده 
است، این در حالی است که ما در دهه 40 شمسی، 
رشد پایدار بالای 12 و حتی 18 تا 20 درصد را نیز 

تجربه کرده ایم.
وزیر اقتصاد با بیان اینکه با این تفاسیر، نرخ 
برنامه  در  شده  بینی  پیش  درصدی  هشت  رشد 
اظهار  است،  دستیابی  قابل  کاملا  توسعه  ششم 
انتخاب،  یک  نه  درصدی  هشت  رشد  این  داشت: 

بلکه اجبار است و در حقیقت ما  چاره ای جز دنبال 
کردن آن نداریم، زیرا ما اگر یک نرخ رشد پایدار 

می خواهیم باید با این ارقام هدفگذاری کنیم.
سیاست های  تصریح  بر  بنا  گفت:  نیا  طیب 
اقتصاد مقاومتی، ما به دنبال رشدی پایدار، دانش 
بنیان، مبتنی بر فنآوری روز و درونزایی هستیم که 
از همه ظرفیت ها و قابلیت های موجود بهره می 
گیرد؛ رشدی که وابسته به خارج نیست و مبتنی بر 

اقدام و عمل جهادی و ایثارگرانه است.
وی با تاکید بر اینکه همه باید با روحیه جهادی 
سعی کنیم از همه توان کشور در جهت رشد اقتصاد 
و  مهم  های  برنامه  از  داشت:  اظهار  کنیم،  استفاده 
اساسی ما در اقتصاد مقاومتی، قطع وابستگی اقتصاد 

به نفت و اتکا به درآمدهای مالیاتی است.
مدنظر  اگر چه رشد  یادآور شد:  اقتصاد  وزیر 
اقتصاد مقاومتی، درونزا است اما همان طور که مقام 
معظم رهبری هم اخیرا فرمودند، این به معنای انزوا 
نیست، بلکه دارای تعامل مثبت با جهان است و از 
همه فرصت ها در عرصه جهانی برای رشد و توسعه 

استفاده می کند.
از فرصت  اگر  امروز  ادامه گفت:  نیا در  طیب 
پسابرجام برای تشویق و جذب دانش فنی، افزایش 
بازارهای  به  آن  صدور  و  صادراتی  کالاهای  تولید 
از  توانست  خواهیم  قطعا  کنیم،  استفاده  هدف 
ظرفیت های جهانی برای رشد و توسعه خود بهره 

ببریم.

های  ویژگی  از  دیگر  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
اقتصاد مقاومتی، مردمی و عدالت محور بودن آن 
است، گفت: ما رشدی می خواهیم که اشتغال لازم 
به صورت  آن  منافع  و  فراهم کند  برای جوانان  را 

عادلانه بین آحاد مردم توزیع شود.
کوچک  صنایع  به  توجه  همچنین،  نیا  طیب 
تاکید  مورد  اصول  از  را  کاربر  صنایع  و  متوسط  و 

سیاست های اقتصاد مقاومتی ذکر کرد.
 12 دولت،  در  ما  اینکه  بیان  با  اقتصاد  وزیر 
های  سیاست  تحقق  برای  کمٌی  و  عملی  برنامه 
دستگاه  هر  و  کرده ایم  تدوین  مقاومتی  اقتصاد 
متولی انجام یکی از آنها شده است، اظهار داشت: 
افتخار ما این است که انجام سه پروژه »برون گرایی 
اقتصاد«، »ارتقای سلامت، شفافیت و انضباط مالی 
و ادارای« و »مردمی کردن اقتصاد« را ما در وزارت 

اقتصاد به عهده گرفته ایم.
همه  برنامه ها  این  طراحی  در  ما  گفت:  وی 
سعی مان را کرده ایم تا از کلی گویی بپرهیزیم و 
به همین سبب برنامه ها دارای اهداف کمی روشن 
هستند، اهدافی که به طور سالانه، فصلی و ماهانه 

قابل اندازه گیری و ارائه گزارش عملکرد هستند.
طیب نیا افزود: این امر به ما امکان می دهد، 
به  توجه  با  اجرایی  های  دستگاه  عملکرد  ارزیابی 

میزان تحقق  برنامه های مذکور انجام گیرد.
وزیر اقتصاد در ادامه تصریح کرد: خوشبختانه 
شاخص های کمّی مورد نیاز در ستاد اقتصاد مقاومتی 
در حال حاضر  نیز،  مربوطه  کارگروه  و  تعیین شده 
مشغول پایش عملکرد دستگاه های مختلف در زمینه 

تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی است.

در  اینترنت  اندازی  راه  از  اطلاعات  وفناوری  ارتباطات  وزیر 
روستاها خبر داد و گفت: با وجود اینکه مخالفان زیادی داشتیم و ما 
را تحت فشار گذاشتند به دنبال آن هستیم که آن را عملیاتی کنیم و 

نیز در تلاشیم مشکل تلفن بی سیم در روستاها را حل کنیم.
محمود واعظی در جمع مدیران استان گیلان در سالن اجتماعات 
استانداری گیلان. اظهار داشت: مقام معظم رهبری امسال را به نام 
این  به دنبال  نام گذاری کردند و همه  اقدام وعمل  اقتصاد مقاومتی؛ 
هستند این شعار را در عمل تثبیت کنند و همه برنامه های خود را در 

راستای شعار سال انجام دهند.
وی با بیان اینکه در راستای شعار امسال سعی کردیم برنامه های 
خود را در راستای شعار امسال تنظیم کنیم. افزود: برنامه های تنظیم 
شده خود به مجلس را بازنگری کرده و تلاش کردیم برنامه هایی که 

تحویل مجلس می دهیم ادغام و در راستای اقتصاد مقاومتی باشد.
وزیر ارتباطات وفناوری اطلاعات با بیان اینکه تلاش دولت این 
است که امسال سال رونق اقتصادی باشد. تصریح کرد: تلاش دولت 
این است که برای جوان ها اشتغال زایی شود و خوشحال هستیم که 

که  می شود  انجام  گیلان  در  خصوصی  بخش  طریق  از  برنامه هایی 
نتیجه آن اشتغال است.

از  کشور  التحصیلان  فارغ  درصد   17 اینکه  به  اشاره  با  واعظی 
از  که  است   19.2 گیلان  در  تعداد  این  کرد:  بیان  است.  مخابرات 

میانگین کشور بالاتر است و باید توجه خوبی به استان گیلان شود.
وی با بیان اینکه اشتغال زایی در حوزه کاری وزارت ارتباطات نیست. 
مطرح کرد: اشتغال زایی را در راستای برنامه های خود شروع کردیم و 
گیلان نیز جزو استان هایی است که این فعالیت ها در آن انجام می شود. 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات. گیلان را از نظر زیرساخت فاقد مشکل 
خواند و گفت: شبکه انتقالی گیلان در 2 سال اخیر 8 برابر و شبکه دیتای 
آن 6 برابر شده است. واعظی با بیان اینکه خوشبختانه زیرساخت در استان 
گیلان به خوبی کار شده است. اظهار کرد: اقدمات خوبی در راستای 
دسترسی تلفن همراه در نقاط مختلف گیلان انجام شده است و ضریب 

نفوذ گیلان نیز از 100 بالاتر رفته است.
قسمت هایی  در  که  است  این  من  انتقاد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
انجام می شود. تاکید کرد:  که بخش خصوصی نیست سرمایه گذاری 
اعتقاد من این است که رقابت سالم 
که  نگاهی  با  و  آوریم  وجود  به  را 
انجام  کارها  دارد  اقتصاد  به  دولت 

می شود.
فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
اطلاعات با بیان اینکه استان گیلان 
ویژه  جغرافیایی  موقعیت  یک  در 
استان  داشت:  اظهار  دارد.  قرار 
و  دارد  زیادی  تحصیلکرده  گیلان 
است  مزیت  یک  گیلان  برای  این 
گیلان  استان  برای  امتیاز جدید  و 
و  آذربایجان  کشورهای  با  ارتباط 

روسیه است.
جلسات  اینکه  بیان  با  وی 
شد  مقرر  و  کردیم  برگزار  مختلفی 
و  گمرک  مدیران  بازرگانی.  اتاق 
سایر دستگاه های مربوطه با همکاری 
یکدیگر مشکلات صادرات را بررسی 
کنند. تصریح کرد: من آن چه که به 
وزارتخانه و مسئولان حوزه ما مربوط 

است را پیگیری می کنم ولی نباید فرصت را از دست دهیم.
با  برای همکاری  آذربایجان  اینکه جمهوری  به  اشاره  با  واعظی 
اعلام  نیز  آذربایجان  اقتصاد  وزیر  کرد:  عنوان  است.  علاقه مند  ایران 
آمادگی کرده که با گیلان ارتباط نزدیک برقرار کند و نباید فرصت 
بگیرد  یاد  را  راه صادرات  که  در صورتی  و گیلان  از دست دهیم  را 

می تواند در برند شدن و ارز آوری نقش مهمی ایفا کند.
حوزه  در  باید  اینکه  بیان  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
نقش   iTc کرد:  بیان  شود.  تلاش  بیشتر   itc به  مربوط  زیرساخت 
مهمی در توسعه دارد و ما هم به دنبال توسعه هستیم و دولت نیز 
تلاش کرده موانع را برطرف کند. واعظی با اشاره به اینکه ممکن است 
کسانی  کرد:  مطرح  باشند.  برجام  کنندگان  مذاکره  مخالف  ای  عده 
که مذاکره کردند می دانند مشکل بزرگی از کشور حل شده و اکنون 

راه های جدید برای کشور باز شده است.
سایر  جمهور  رئیس  سفرهای  برجام.  از  بعد  اینکه  بیان  با  وی 
تفریح  برای  آن ها  کرد:  عنوان  است.  شده  بیشتر  ایران  به  کشورها 
و  نیست  دیروز  فضای  ایران  فضای  می دانند  بلکه  نمی آیند  ایران  به 

امیدواریم با کمک هم مشکلات کشور را برطرف کنیم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشاره به اینکه رئیس جمهور. 
راه آهن رشت-قزوین را پیگیری می کند. مطرح کرد: مهم تر از راه آهن 
رشت-قزوین. راه آهن رشت به آستاراست و کریدور شمال-جنوب که از 

گیلان آغاز می شود می تواند تحول اقتصادی به دنبال داشته باشد.
واعظی از راه اندازی اینترنت در روستاها خبر داد و گفت: با وجود 
اینکه مخالفان زیادی داشتیم و ما را تحت فشار گذاشتند به دنبال آن 
هستیم که آن را عملیاتی کنیم و نیز در تلاشیم مشکل تلفن بی سیم 

در روستاها را حل کنیم.

فعال سازی صفحه ویژه مدیریت 
آموزش و پژوهش در پرتال بیمه کوثر

پژوهش  و  آموزش  مدیریت  ویژه  صفحه 
ارتقاء  و  اطلاع رسانی  در  تسهیل  هدف  با  پرتال 
بیمه کوثر  نمایندگان  و  کارکنان  آموزشی  سطح 

فعال شد.
سیستمی  ایجاد  و  پژوهش  حس  افزایش 
طرح های  از  دفاع  و  پیگیری  ثبت،  در  کارآمد 
ارائه کنندگان  معنوی  حقوق  حفظ  و  پژوهشی 
طرح ها و ایده ها از دیگر اهداف ایجاد صفحه ویژه 

آموزش و پژوهش این مدیریت است.
زینب حمیدی فر از فعال شدن این صفحه 
شرکت  پرتال  در  سال جاری  خردادماه  اول  از 
اعم  کاربران  تمام  خاطرنشان کرد:  و  خبرداد 
با  می توانند  کارکنان  و  نمایندگان  مدیران،  از 
اخبار  آخرین  از  مذکور  صفحات  به  مراجعه 
فعالیت های  مقالات، شرح  پژوهشی،  و  آموزشی 
صورت گرفته و در حال انجام، جداول برنامه ریزی 
آموزشی، تصاویر منتخب و سایر صفحات آماده 

شده این بخش استفاده کنند.

 علیرضا بیانیان گزینه نهایی 
مدیرعاملی بیمه آرمان

علیرضا بیانیان که سابقه مدیریت در بیمه 
 ، دارد  را  تاسیس  ابتدایی  های  سال  در  توسعه 
مرکزی  بیمه  به  آرمان  بیمه  مدیرعاملی  برای 

پیشنهاد شد.
که  بیانیان  علیرضا  گزارش  این  اساس  بر 
ابتدایی  سابقه مدیریت بیمه توسعه در روزهای 
تاسیس را دارد، مدیر عاملی شرکت بیمه آرمان 
را پذیرفته و قرار است سکان هدایت این شرکت 
مدیریت  از  پس  آرمان  گیرد.بیمه  دست  در  را 
گذشته  های  روز  طی   ، فتحعلی  پنجساله 
امیر  گفته  به  که  شد  مدیریتی  تحولات  دچار 
حسنخانی ،سرپرست فعلی شرکت،  این تغییرات 
بوده و گویا بخت  به در خواست سهامداران  بنا 
وی  حالیکه  در  زیرا  نبود  یار  نیز  محمودزاده  با 
عامل  مدیر  عنوان  به  خبری  نشست  یک  طی 
از  دلایلی  بر  بنا  اما  گردید  مطرح  پیشنهادی 

پذیرش این کرسی باز ماند .
اما گمانه زنی ها در خصوص احتمال مدیر 
عاملی بیانیان ، سرانجام با خبر پذیرش مدیریت 
وی  است  قرار  حالا  و  شد  تایید  وی  سوی  از 
مسوولیت شرکت آرمان که حدود شش سال از 

فعالیتش می گذرد را بر عهده گیرد.
گفتنی است بیانیان  یکی از مدیران عامل 
ابتدایی  های  سال  در  بیمه  صنعت  قدیمی 
خصوصی سازی است که البته معاونت بیمه آسیا 
و تدریس در دانشگاه را نیز در کارنامه خود دارد.
بیمه  از  وی  جدایی  از  پس  که  چه  اگر   
توسعه ، شرکت مزبور حال و روز خوشی را تجربه 
نکرد ، اما در زمان حضورش روزگار آرامی برای 

شرکت مزبور رقم خورد.

افزایش منابع بانک شهر در سال  جاری
مدیرعامل بانک شهر 
درصدی   40 افزایش  از 
سال  در  بانک  این  منابع 

 95 خبر داد.
مرکز  از  نقل  به 
روابط عمومی  و  ارتباطات 

بانک شهر، دکتر حسین محمدپورزرندی با اشاره 
به اقدامات انجام شده طی سال های اخیر اظهار 
کرد: سال93 معتقد بودیم که در مدت کوتاهی 
آن،  تحقق  با  که  می شویم  برتر  بانک های  جزو 
کشور  بانک های  بزرگ ترین  از  داریم  ادعا  امروز 

خواهیم شد.
سال  سال94،  این که  بیان  با  پورزرندی 
بسیاری  در  و  بود  بانکی  نظام  در  بسیار سختی 
از گفتمان ها علت رکود سیستم اقتصادی کشور 
واقعیت  افزود:  می دانستند،  بانک ها  عملکرد  را 
این است که منابع باید برای خدمات استراتژیک 
هزینه شوند و در این راستا بانک شهر تا کنون 
اقدامات زیادی را انجام داده، به طوری  که امروز 
تامین  شهروندان  را  بانک  این  منابع  91درصد 

می کنند.
که  روحیه جهادی  با  کرد:  وی خاطرنشان 
حاکم  شهر  بانک  مجموعه  در  سال  ابتدای  از 
به بیش  امسال  بانک،  این  امیدواریم منابع  بود، 
و  افزایش  قبل  سال  به  نسبت  40درصد  از 

شاخص های مالی آن نیز بهبود یابد.
اهمیت  بر  تاکید  با  ادامه  در  پورزرندی 
تصریح  شهروندان  رضایت  جلب  در  شهرنت ها 
به  شهرنت ها  تعداد  جاری  سال   در  کرد: 
همچنین  و  یافت  خواهد  افزایش  350دستگاه 
برنامه ریزی شده است تا 50درصد شهرنت ها نیز 

مجهز به دستگاه »خودبانک« شود.

دکتر شفیع زاده:
از کاهش نرخ سود بانکی متناسب با 

تورم حمایت می کنیم
دی  بانک  مدیرعامل 
بانک های  اینکه  بیان  با 
خصوصی از سیاست بانک 
کاهش  زمینه  در  مرکزی 
حمایت  بانکی  سود  نرخ 
که  کرد  تاکید  می کنند، 

این نرخ باید با میزان تورم همخوانی داشته باشد.
و  بیست  در حاشیه  احمد شفیع زاده  دکتر 
در  ارزی  و  پولی  ششمین همایش سیاست های 
پولی و  پژوهشکده  از  تقدیر  با  جمع خبرنگاران 
کرد:  اظهار  امسال  همایش  برگزاری  در  بانکی 
خوشبختانه از سوی مدیران و متخصصان نظام 
مورد  همایش  قالب  در  مهمی  موضوعات  بانکی 
بحث و بررسی قرار گرفت که حتما می توانند در 

آینده سیستم بانکی تاثیرگذار باشد.
وی یکی از موضوعات قابل توجه را که مورد 
گرفت  قرار  نیز  مرکزی  بانک  کل  رییس  تاکید 
بارها  گفت:  و  دانست  بانکی  سود  نرخ  بحث  را 
با  متناسب  باید  نرخ  این  که  است  شده  تاکید 
تاریخچه تعیین  به  اگر  اکنون  تورم تعیین شود 
معدود  در  دید که  توجه شود خواهید  نرخ  این 
بالاتر  تورم  نرخ  از  نرخ سود  که  بوده  سال هایی 
به  اشاره  با  دی  بانک  مدیرعامل  است.  بوده 
در  است  کرده  بینی  پیش  مرکزی  بانک  اینکه 
تک  تورم  نرخ  سال ها  از  بعد  امسال  تابستان 
فرصت  می رسد  نظر  به  افزود:  می شود،  رقمی 
مناسبی برای متناسب سازی نرخ سود تسهیلات 

و سپرده های بانکی با نرخ تورم باشد.
شفیع زاده یکی دیگر از مباحث پر طرفدار 
در حوزه بانکی را قرض الحسنه و تسهیلات ازدواج 
که  دارند  زیادی  تمایل  بانک ها  و گفت:  دانست 
بتوانند با اعطای وام های خرد و قرض الحسنه به 
ویژه زوج های جوان کمک  به  اقتصاد خانواده ها 
کنند اما با توجه به محدودیت هایی که در منابع 
به  پاسخگویی  امکان  دارد  وجود  قرض الحسنه 

همه درخواست ها وجود ندارد.
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